



Design and Quality
IKEA of Sweden

Русский

3

English

4

Русский

Упакованные в рулон подушки и одеяла спрессованы для транспортировки, поэтому на восстановление формы и пышности может потребоваться несколько дней.

Одеяла и подушки с синтетическим наполнителем просты в уходе. Их можно часто стирать, и они быстро сохнут.

Пылевые клещи активно размножаются во влажной и теплой среде. Поэтому проветривайте постельные принадлежности по утрам, перед тем как убирать постель.

Кроме того, все подушки и одеяла из ассортимента ИКЕА можно стирать в стиральной машине при температуре 60°C. При такой температуре пылевые клещи погибают. Следуйте инструкциям по уходу.

Регулярно проветривайте одеяла и подушки.

Чехол продлит срок службы подушки и защитит ее от загрязнения.

English

Roll packed quilts and pillows which have been compressed for transport, may take a few days to regain their correct shape and fluffiness.

Synthetic quilts and pillows are very easy to care for and can be washed often. They also dry relatively quickly.

Mites thrive in damp, warm and dark environments. Therefore, when you wake up in the morning, air your quilts and pillows well so remaining moisture can evaporate before putting them back on the bed.

Moreover, you can wash all IKEA quilts and pillows at 60°C, the temperature at which mites die. To keep your quilts and pillows free from mites and dirt, carefully follow the washing instructions.

Air your quilts and pillows often so they will be free from dust and stay fresh and dry.

You can prolong the life of your pillows with a pillow protector which protects them from stains and dirt.